

沈阳农业大学经济管理学院招聘信息

沈阳农业大学经济管理学院招聘一名青年骨干教师（全职，有事业编制）。具体要求如下：研究方向为食品市场或食品流通，具有农林经济管理相关的学术背景和博士学位（或2024年12月之前获得博士学位）。以第一作者在该领域的同行匿名的学术期刊至少发表过一篇论文。招聘截止时间为2024年12月31日。有意者请与周密院长联系，邮箱：zhoumi2011@syau.edu.cn

沈阳农业大学是全日制本科院校，设有16个学院、4个教学部（中心），9个博士后科研流动站和10个博士一级学科学位授权点，113个硕士学位授权点，43个本科专业；拥有3个国家重点学科，3个农业部重点学科，1个国家林业和草原局重点学科。学校入选辽宁省国内一流大学建设高校，2个学科入选辽宁省20个世界一流学科建设行列，5个学科入选国内一流学科建设行列。

沈阳农业大学经济管理学院设有农林经济管理、会计学、金融学、市场营销学和旅游管理等5个本科专业。拥有农林经济管理博士后流动站，农林经济管理一级学科博士学位授权点，农业硕士（农业管理领域）、会计硕士（MPAcc）、工商管理硕士（MBA）等3个专业硕士学位授权点。

沈阳农业大学经济管理学院期待您的加入。

Shenyang Agricultural University recruitment information

The School of Economics and Management of Shenyang Agricultural University is recruiting a young backbone teacher (full-time, with career establishment). Specific requirements are as follows: The research direction is food marketing or food circulation, with an academic background and a doctoral degree related to agricultural and forestry economic management (Or receive a PhD by December 2024). Have published at least one paper in an anonymous academic journal as the first author of a peer in the field. The recruitment deadline is December 31, 2024. If you are interested, please contact Dean Zhou Mi at zhoumi2011@syau.edu.cn.

Shenyang Agricultural University is a full-time undergraduate university with 16 colleges, 4 teaching departments (centers), 9 post-doctoral research stations and 10 first-level doctoral degree programs, 113 master degree programs and 43 undergraduate programs. It has 3 national key disciplines, 3 key disciplines of the Ministry of Agriculture and 1 key discipline of the State Forestry and Grassland Administration. The university has been selected as a domestic first-class university in Liaoning Province, 2 disciplines have been selected as one of the 20 world-class disciplines in Liaoning Province, and 5 disciplines have been selected as one of the domestic first-class disciplines.

The College of Economics and Management of Shenyang Agricultural University offers five undergraduate programs: Agricultural and Forestry Economic Management, Accounting, finance, marketing and Tourism Management. It has a post-doctoral mobile station of Agricultural and Forestry Economic management, a doctoral degree program of Agricultural and forestry economic management, a master of Agriculture (agricultural management field), a Master of Accounting (MPAcc), a master of Business Administration (MBA) and other three professional master's degree programs.

School of Economics and Management of Shenyang Agricultural University is looking forward to your joining.